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ZÁPIS 

z jednání kolegia rektora dne 3. 4. 2023 

Přítomni MgA. Michálek, Ing. Horníčková, JUDr. Valová, doc. Francán, MgA. Indrák Ph.D.,       

doc. Hlavica, prof. Medek, MgA. Petr, MgA. Vodička, Ing. Valentová, Ing. Vondráčková, prof. Willi 

Omluveni: Mgr. Pospíchal 

 

Informace rektora:   

➢ V pátek 31.3. Správní rada JAMU schválila rozpočet bez připomínek. Díky účasti senátora 

a ministra Mikuláše Beka se řešila problematika mezd na VVŠ. 

➢ Oslavy paní rektory Aleny Veselé – koncert v Besedním domě, dořešit na HF po 

Velikonocích, termín 11.4. 

➢ Poděkování za festival ENCOUNTER, dořešení guest listu.  

➢ Poděkování za návrhy na děkanské řetězy, návrh byl schválen a podpořen z HF, z DF se 

očekává stanovisko do 11.4. 

➢ 3 návrhy do RUV v rámci 4VUŠ – jednání bude pokračovat příští týden před jednáním 

ČKR v Ostravě. 

 

Informace kvestorky:  

➢ Drobné připomínky k Jednotné digitální bráně – do konce týdne bude odesláno. 

➢ Od 1.4. podepsaná smlouva s KB na Cash pool + dodatek. 

➢ Odpady – připravuje se dodatek smlouvy na svoz odpadů, popelnice na bio odpad, papír 

a plast jsou instalovány na všech součástech JAMU, čeká se na koše na sklo.  

➢ Digitalizace – výstupní list zaměstnanců bude spuštěn od 1.5., dovolenky od 1.6., během 

května bude spouštěno v testovacím režimu.  

➢ Vrátný systém bude na fakultách nainstalován do 14.4.  

 

HF:  

➢ AVS pro studenty – upřesnění pravidel (garance audio nahrávek absolventských 

koncertů, nad to možnost samoobslužné nahrávaní absolventských a studentských 

koncertů přes nové technologie v aule nebo přes možnost půjčení techniky z půjčovný 

techniky HF).  

➢ Dokončen komplexní výkaz realizace SVV na HF za rok 2022.  

➢ Návrh rozpočtu pro HF bude projednán 5.4. na kolegiu děkanky. 

➢ Koncepce hodnocení kvality na HF – pracovní tým doc. Goliášová, doc. Fajnor a Mgr. 

Přibil – dotazníkové šetření pro evaluaci jednotlivých kateder, kvalita v oblasti 

internacionalizace, chybí zpětná vazba od studentů 

➢ Habilitační a jmenovací řízení na HF prošly kontrolou, komunikace s habilitandy funguje.   
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DF:  

➢ SETKÁNÍ/ENCOUNTER – informace z festivalu. Děkan vyzdvihl kvalitní inscenace jak 

ze západních, tak tentokrát i z východních zemí, zvláště pak mezi oceněnými představení 

Lysistrata (Gruzie) a Žebrácká opera aneb Kauza vyližmetr (DAMU). 

➢ Děkan informoval o skutečném stavu jednání s managementem Divadla Bolka Polívky 

a popřel uzavřené dohody o spolupráci jednotlivých ateliérů s divadlem, jež se objevily 

v médiích. 

➢ Na základě jednání AS JAMU děkan znovu otevřel otázku funkčních míst na fakultách 

a vyzval k jejímu řešení na setkání rozšířeného kolegia rektora.  

➢ Nominace tří zástupců do pracovní skupiny Plán rovných příležitostí budou dodány 

na základě doporučení senátu AS DF JAMU. 

 

Informace pror. Valové: 

➢ NAÚ – na JAMU je naplánovaná kontrola dodržování právních předpisů a standardů 

naplňování SP, zatím není známa časová osa kontroly.  

➢ Účast na konferenci „Jak se vlastně učí na VŠ“ v Ostravě 30.3. Představeny dva modely 

z Německa a ze Švédska. Dle předsedy Ing. Plagy je nejdůležitější hodnocení řízení 

kvality výuky pedagogů, do požadavků na habilitační a jmenovací řízení musí být zahrnuty 

účasti navržených ve vzdělávacích akcích. Měla by vzniknout centra výuky a učení pro 

začínající pedagogy, nabízí se spolupráce s MU.  

➢ Na fakulty poslány povinnosti a práva garanta studijního programu – čeká se na vyjádření.  

 

Informace pror. Medka:  

➢ Varhany v BD – jednání s Filharmonií Brno. Nutné napsat oficiální žádost – domluva 

s Mgr. Prokešem, zahrnout věcné břemeno pro využívání studenty.  

➢ VZ JAMU – posláno rektorovi úvodní slovo ke zpracování, termín odevzdání po 

Velikonocích. Volná část bude po doplnění obrázků zaslána ke korekturám součástem. 

➢ NPO MK mobilita – akceptovány připomínky, stanoven strop na jednoho žadatele ve výši 

1.200 tis. Kč, byly posunuty termíny. Výzva je dostupná od 1.4., od 1.5. je příjem přihlášek, 

poté do měsíce podat žádost.  

➢ OP JAK – pracovní skupina doktorandů OP z DF – 24.4. po 14 hod. 

 

Informace pror. Hlavici:  

➢ RIV – – dnes budou odeslány výsledky RIV za rok 2022. Došlo k mírnému nárůstu počtu 

výsledků, velmi pozitivní je vysoký nárůst počtu prezentací na zahraničních konferencích 

(na obou fakultách), což je v souladu se záměrem posílit internacionalizaci našeho 

výzkumu. Poměr fakult na dělení DKRVO nedoznal významné změny. 

➢ DKRVO – analýzy využití za rok 2022 byly z fakult dodány, bude projednáno na poradě 

vedení a následně proběhne diskuze s proděkany o ideálním využití a také o podílu FRVČ 

na DKRVO. 

➢ Pracovní skupina pro plán rovných příležitostí – z DF zatím nominace členů nedošly, 
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děkan DF pošle po projednání s členy AS DF do Velikonoc. 

➢ Zápisy z oborových rad – metodika zveřejňování: 1) běžná agenda (přijímací řízení, 

jmenování komisí, jmenování školitelů atd.) – lze plně zveřejňovat; 2) citlivá/personální 

agenda: a) hodnocení plnění individuálních studijních plánů – lze plně zveřejňovat 

(aktuálně se na DF jedná jen o formální kontrolu splnění zapsaných předmětů, což lze 

zveřejnit; zápisy HF zatím nejsou dostupné); b) hodnocení kvality DSP – lze plně 

zveřejňovat, je zveřejněné i ve  zprávě o vnitřním hodnocení; c) hodnocení školitelů – 

nelze posoudit, protože ani jedna fakulta nezveřejňuje; fakulty zašlou poslední dvě 

hodnocení školitelů do pátku 7.4. prorektorům pro studium a tvůrčí činnosti, následně 

bude posouzena citlivost údajů; d) mimořádná stipendia – je-li jejich rozdělování 

transparentní a na základě jednoznačných kritérií, může být zveřejněno (podobně jako 

odměny FRVČ a SGS), což může prospět ke zlepšení vnitřní atmosféry (pominou 

spekulace, že někdo je nespravedlivě odměňován lépe). Vše (kromě zatím 

neposouzeného 2.c) by mohlo být veřejné, ale vzhledem k tomu, že dosud nejsou žádné 

judikáty týkající se vztahu této problematiky a GDPR, bude vhodnější informace dát 

dostupné jen interním uživatelům (po přihlášení v IS JAMU). 

➢ Řád habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem – v zápisech uměleckých rad 

musí být obsaženo konkrétní vyjádření ke splnění všech kritérií uvedených v čl. 4 odst. 2 

LJ 28/2018. Vzhledem ke specifikům naší oblasti JAMU záměrně nemá v příslušné 

směrnici uvedeny exaktní kvalifikační požadavky (jako na většině jiných VŠ), o to větší 

zodpovědnost leží na uměleckých radách v čele s jejími předsedy, aby vážně posuzovali, 

jaké řízení je v souladu s našimi akreditacemi a jaké již nikoli a také jaké jsou 

nepodkročitelné kvalifikační požadavky. V případě hypotetického soudního projednávání 

(žaloby/stížnosti) budou rozhodující zdůvodnění v zápisech z uměleckých rad, resp. jejich 

konkrétnost, erudice, konzistence a přesvědčivost. 

 

Informace pror. Indráka:  

➢ Na stránkách MŠMT byl zveřejněn podnět k předkládání žádostí v rámci Fondu vzdělávací 

politiky na podporu studia ukrajinských studentů v roce 2023. Dle účelu výzvy lze nakonec 

použít prostředky i pro studenty na krátkodobých studijních pobytech. 

➢ Po domluvě s fakultami dojde k rozdělení prostředků z transparentního účtu těm 

ukrajinským studentům, kteří nemohou být podpořeni v rámci výše uvedené výzvy. 

➢ Do středy 4.4. bude zaslán všem účastníkům schůzky k Občasníku zápis a draft koncepce 

ke komentářům.  

➢ Účast na inauguraci rektora Západočeská univerzity v Plzni ve středu 5.4.  

➢ 17.4. proběhne schůzka k vypořádání připomínek k návrhu směrnice Erasmus+ a k 

domluvě dalšího postupu. 

 

Informace ředitele Astorky:  

➢ byla zahájena intenzivní komunikace s organizátory především kulturních aktivit pro léto 

2023 a snaha o navázání spolupráce; 
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➢ výhledově bych rád požádal o setkání s PR JAMU (Michal Indrák a Radek Pospíchal), 

abychom se domluvili na možné participaci při propagaci Astorky; 

➢ ve čt 30/3 se na Astorce uskutečnila kontrola ze strany Cizinecké policie ČR a bylo 

konstatováno, že máme vše v pořádku (poděkování zaměstnancům, především paní 

Tamaře Novotné); 

 

 

Příští jednání kolegia rektora se koná v pondělí dne 17. 4. 2023 v 10:30 hod. v pracovně rektora.  

 

 

Zapsala: Mgr. Dozbabová                                verifikoval: MgA. Michálek a vedení 


